
  

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 150323 
 
 

Mødedato 

15.03.2023 

Mødested/lokale 

Mødelokale 1  
ved kontoret 
  

Mødetidspunkt kl. 

17.00  

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen 

Afbud fra:  

Helle, Valdemar, Anders, Ane og 

Ann. 

 

 
 
1. Godkendelse af dagsorden (B)                  17:00-17:05 

 
 

2. Orientering (O)                    17:05-17:30 
 

Skoleledelse: 
- Cafe – skolemad  

- Cafeen er ved at være klar til skolemad. Skolen har møde med cafeen omkring opstart og 
elevdeltagelse. 
 

- Forårskoncert - herunder skolebestyrelsens rolle  
-     Vibeke orienterer om forårskoncerten den 16.5. Martin Wolf er bestyrelsesrepræsentant  

                                 i dommerkomiteen til koncerten. 
 

- Skolen har pt. en række medarbejdere, som er sygemeldt.  
 
- Vibeke orienterer om tidsplan for forårets skolebestyrelsesvalg og processen. Vibeke er tovholder.  
 
Formand: 
- Skolebestyrelsens årsberetning. 

- Lars A. skriver brødteksten, og Lars B. skriver menupunkter. Beretning skal være klar til 
skolebestyrelsesmøde den 15. maj. 
 

Medarbejdere: 
- Indskolingen har holdt trivselsuge, som de oplever som en rigtig god uge, hvor eleverne 

har arbejdet på tværs af klasserne. Vi har også lige haft trivselsdag – hvor det handler om 



trivsel på tværs. Mellemtrinnets personalet er presset i øjeblikket grundet en del 
sygemeldinger. Overbygningen snakker Gallafest. 

Elevråd:  
- Alt drejer sig pt. om planlægning af Gallafest den 20.april. Festudvalget planlægger, 

uddelegerer m.m. Billetsalg starter ca. 10 dage før. Vi har fået godkendt ansøgning om 
5000 kr. fra UngVejle til hjælp med Galla bl.a. ift. DJ og MySelfie m.m.  

 
3. Principper                    17.30-17.40 

Enkelte rettelser efter møde med personale fremlægges på mødet. 
- Godkendt 

 
4. Økonomi og fagfordeling(O)                                           17.40-18:25 
 

- Økonomi 
Skolen forventer et begrænset underskud i omegnen af ½ mio. i 2023 

 
- Struktur/skema, skoledagens længde 

Skolen justerer til næste år en anelse i skoledagens længde mhp. at styrke indsatsen med 
2-lærer i flere lektioner. 
 

- Indsatser 
Ingen store nye indsatser end de allerede igangværende. 

 
5. Undervisningmiljø-repræsentanter (D)                                            18.25-18.40 

Drøftelse af mulighed for repræsentanter for undervisningsmiljø. 
 - Skolen har et velfungerende elevråd, som i øjeblikket løfter opgaven. 

 
https://dcum.dk/vaerktoejer-og-inspiration/inddrag-eleverne-udpeg-undervisningsmiljoerepraesentanter-umr 

 
https://blog.folkeskolen.dk/arbejdsliv-blog-danske-skoleelever/danmarks-forste-undervisningsmiljo-repraesentanter/220122 
 

6. Skolens profilering (Facebook, skolefilm mv)                                                                                   19.10-19.25 
Vi gennemser hjemmesiden og Facebook. 
Ledelsen og Anders H. informerer om møde med kommunikationsmedarbejdere og den videre proces. 
 
Legeplads (O+D) Bilag1                                             19.25-19.45 
Ledelsen orienterer om planer for legeplads. 

- Skolen er i dialog med GIC omkring spørgsmålet om synergi vedr. legepladsplanerne. 
 

7. Punkter til næste møde                                             19.45-19.50 
- Kommunikationsstrategi (som punkt når der kommer en kommunal version) 
- Skolens profilering (Facebook, skolefilm mv.) 
- Data fra national trivselsmåling (hvis vi har fået data). 
- Opfølgning på bestyrelsens årsberetning. 
- Opdatering på personalesituation samt Mellemform Indskoling. 

 
8. Evt.                    19.50-20.00 

 

https://dcum.dk/vaerktoejer-og-inspiration/inddrag-eleverne-udpeg-undervisningsmiljoerepraesentanter-umr
https://blog.folkeskolen.dk/arbejdsliv-blog-danske-skoleelever/danmarks-forste-undervisningsmiljo-repraesentanter/220122

